



PEGASUS CERTIFICATE

This document certifies that

Mr. / Ms. Nnnnn NNNNN

Ce certificat atteste que

Ingénieur diplômé(e) de
(Name of Pegasus Institution)

Has successfully completed, within one or several partner institutions of the PEGASUS network, a prescribed programme of study giving him/her the skills required to the exercise of the Engineering profession in Aeronautics or Aerospace.

More particularly, the partner institutions, members of the PEGASUS network, certify that :

- each partner maintains its quality levels in selection procedures, based on the evaluation of the scientific skills of the student;
- each partner offers an Engineering degree programme in accordance with the highest European standards ;
- this Engineering programme is founded upon a general educational and scientific background, relevant to Aeronautics and Aerospace Engineering, as well as an advanced specialisation training in at least one field of Aeronautics or Aerospace.

a accompli avec succès, au sein d'une ou plusieurs institutions membres du réseau PEGASUS, un cycle d'études complet et cohérent lui donnant les capacités requises pour l'exercice de la profession d'ingénieur diplômé dans le domaine aéronautique et spatial.

Les institutions partenaires au sein du réseau PEGASUS, certifient notamment que:

- le processus de recrutement en entrée de la formation, basé sur l'évaluation des capacités scientifiques de l'étudiant, demeure suffisamment sélectif pour garantir le haut niveau, en sortie, de leurs ingénieurs diplômés;
- chaque établissement propose un programme diplômant en ingénierie, correspondant aux standards européens les plus élevés;
- ces programmes d'ingénierie comprennent une base de culture générale et scientifique solide, pertinente pour l'ingénierie aéronautique et spatiale, et une spécialisation poussée dans au moins l'un des domaines de l'aéronautique ou de l'espace .

List of PEGASUS member institutions in the back

Issued in (Place of Institution), on

2001

(PEGASUS Seal)